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Zápis z jednání
Zdravotní komise Rady Kraje Vysočina č. 9/2011

konaného dne 16. 11. 2011

Přítomni:

1. Kořínek Jiří 5. Havlíček Karel

2. Šmardová Hana 6. Bambasová Jaroslava

3. Šajnar Jiří 7. Holík Pavel

4. Kafoňková Simona 8. Kettner Lukáš (tajemník)

Omluveni:

1. Antonín Pavel (předseda) 3. Hájek Pavel (místopředseda)

2. Štursová Helena 4. Mojžíš Peter

Hosté:

1. Talpa David (OZ) 3. Janků Zdeněk (OSL Jihlava)

2. Filová Vladislava (ZZS Kraje Vysočina)

Program:

1. Zahájení;

2. Schválení programu;

3. Kontrola zápisu;

4. Setkání s ČLeK;

5. ZZS Kraje Vysočina;

6. Zhodnocení činnosti zdravotní komise za rok 2011;

7. Předběžný plán činnosti zdravotní komise na rok 2012;

8. Různé;

9. Závěr.

1. Zahájení zasedání
Z důvodu omluvy předsedy a místopředsedy komise bylo přítomnými členy odsouhlaseno, 
že zasedání povede členka komise Simona Kafoňková. Simona Kafoňková, členka
Zdravotní komise Rady Kraje Vysočina (dále jen „ZdK“), zahájila jednání. Přivítala všechny 
přítomné a hosty. Dle počtu přítomných členů konstatovala, že je komise usnášeníschopná.

2. Schválení programu
Simona Kafoňková přednesla návrh programu zasedání. Ten byl upraven do následující podoby:
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1. Zahájení;

2. Schválení programu;

3. Kontrola zápisu;

4. Setkání s ČLeK;

5. ZZS Kraje Vysočina;

6. Různé;

7. Závěr.

Takto upravený program zasedání byl 6 hlasy schválen.

3. Kontrola zápisu
Během jednání se dostavil člen komise Jiří Šajnar.

K zápisu z minulého zasedání nebyly vzneseny žádné připomínky.

4. Setkání s ČLeK
Zdeněk Janků informoval členy komise o snižování marží lékáren. Dále pohovořil o lékárnách u 
kterých došlo k ukončení provozu. Jiří Kořínek vznesl dotaz na tlak sítí lékáren. Zdeněk Janků 
odpověděl, že tlak velkých subjektů na malé lékárny sílí. V současné době nemají lékárny 
vytvořeny finanční rezervy. Hana Šmardová vznesla dotaz, zda finanční platby od pojišťoven 
chodí včas. Zdeněk Janků odpověděl, že záleží na typu pojišťovny. Simona Kafoňková vznesla 
dotaz, kolik lékáren již bylo nuceno ukončit svoji činnost. Zdeněk Janků odpověděl, 
že v jihlavském okrese v loňském roce došlo k uzavření jedné lékárny a v předloňském roce 
také jedna lékárna byla nucena svůj provoz ukončit. Simona Kafoňková vznesla dotaz na počet 
majitelů lékáren, kteří nejsou členy České lékárnické komory. Zdeněk Janků odpověděl, 
že počet je něco kolem 50%. Lukáš Kettner vznesl dotaz, zda-li v jihlavském okrese je 
odpovídající počet lékáren. Zdeněk Janků odpověděl, že jejich počet je průměrný.

5. ZZS Kraje Vysočina
Vladislava Filová okomentovala prezentaci týkající se ZZS Kraje Vysočina. Seznámila přítomné 
členy s plněním finančního plánu k 30. 9. 2011. Na celkové ztrátě se největší měrou také podílí 
nové výjezdové stanoviště z roku 2011. Provedená úsporná opatření: vypovězení všech smluv 
z bytů, zajištění úklidu vlastními zaměstnanci, optimalizace počtu kyslíkových lahví, snížení 
počtu vozidel pro obnovu vozového parku sanitních a referentských vozidel, změna pomůcek 
k zajištění dýchacích cest. V porovnání s loňským rokem došlo ke konci září k navýšení 
o 438 výjezdů. Na základě Nařízení vlády č.222/2010 o katalogu prací ve veřejných službách 
a správě došlo k 1. 10. 2010 ke změně zařazení zdravotnických záchranářů a dispečerů o jednu 
platovou třídu výše. Nařízení vlády o platových poměrech zaměstnanců ve veřejných službách 
a správě č.44/2011, kterým se upravují platy lékařů – na ZZS pouze lékaři se specializovanou 
způsobilostí. V roce 2011 bylo hlášeno celkem 10 pracovních úrazů. V roce 2011 bylo celkem 
přijato 62 pochval od pacientů a 23 pochval od organizací. Dále bylo v roce 2011 přijato 
9 stížností, z toho 1 důvodná, 1 částečně důvodná a ostatní nedůvodné. Dne 1. 7. 2011 byl 
zahájen provoz výjezdového stanoviště v Kamenici nad Lipou. V návaznosti na narůstající počet 
výjezdových stanovišť a ve snaze stálého  zvyšování úrovně a bezpečnosti služeb 
poskytovaných zdravotnickým operačním střediskem volajícím i posádkám bylo zavedeno 
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dvoustupňové operační řízení ZOS. V roce 2011 byly provedeny celkem 4 nácviky hromadného 
neštěstí. V roce 2009 byl zaveden systém mobilní podpory výjezdů.

6. Různé
Zasedání Zdravotní komise Rady Kraje Vysočina č. 1/2012 se uskuteční ve středu 18. 1. 2012
od 16:00 hod., v sídle Krajského úřadu Kraje Vysočina, zasedací místnosti A 2.15.

8. Závěr
Členka komise poděkovala všem přítomným za účast a ukončila jednání.

Simona Kafoňková v. r.
členka Zdravotní komise Rady Kraje Vysočina

Zpracovala a zapsala: Eva Charvátová dne 24. 11. 2011.




